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Vitovszki Marcell megköszöni az Elnökség munkáját a vezetőképző szervezésében 

külön   megdicsérve a   vezetőképző kommunikációját, amellyel   Vaszilandó János 

foglalkozott- 

 

 

 

Iktatószám:EHÖK/68/6(2019) 

ELTE Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat Rendkívüli Elnökségi ülése 

2019. február 09. 19:30 óra 

ELTE Kőrösi Csoma Sándor Kollégium, 1118. Dayka Gábor utca 4. 

KolHÖK iroda (A017-es terem) 

Jegyzőkönyv 
 

Az ülést vezeti: Vitovszki Marcell 

A jegyzőkönyvet vezeti: Vass Imola 
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1. Elnöki tájékoztató 

2. Elnökségi tagok beszámolója 

3. Aktualitások, egyebek 

 
Vitovszki Marcell elnök úr 19:39-kor megnyitja a Rendkívüli Elnökségi ülést- 

Megállapítja, hogy az ülés 7, mandátummal jelenlévő fővel határozatképes. Az előzetesen 

kiküldött napirendi pontokat az Elnökség egyhangúlag elfogadja. 

 
1. Elnöki tájékoztató 

 
Vitovszki Marcell Kollégiumi Tanácsi ülésen vett részt, és tudatja, hogy nem lesz nyári 

kollégiumi férőhely meghirdetve az Ajtósi Dürer sori Kollégiumban (továbbiakban: ADK), 

a Damjanich Utcai Kollégiumban, és a Márton Áron Szakkollégiumban sem. 

A Kollégiumi Hallgatói Önkormányzat (KOLHÖK) által megszervezett vezetőképző 

egyik fő témája a kollégiumokban elhelyezett mosógépek problematikája. Vitovszki 



a fejlesztési és kompenzációs keret ügyrendjéről szóló tervezetet a diákbizottsági 

elnököknek, majd az Elnökségnek is. 

Vitovszki Marcell megköszöni az Elnökség munkáját a vezetőképző szervezésében 

külön   megdicsérve a   vezetőképző kommunikációját, amellyel   Vaszilandó János 

foglalkozott- 

 

 

Marcell biztosít afelől, hogy jelenleg már van egy vállalkozó, amely ki tudja vitelezni a 

minőségi alapszolgáltatás nyújtását. Elmondja, hogy hamarosan kiküldi véleményezésre 



azt válaszolja, hogy intézkedik, és szerinte még a héten ki lesz kommunikálva. 

A beszámolóhoz kérdés nem érkezik. 

Vaszilandó János részt vett a KolHÖK vezetőképzőn, FEKOSZ-on, a felsőéves felvételi 

kommunikációját bonyolítja le, valamint eseményekről való hirdetést, kommunikációt is 

végzi. Továbbá részt vett az EHÖK kommunikációs bizottsági ülésen is. Közli, hogy 

közreműködik az elégedettségi felmérés projektjének sikerességéhez. 

 

 

 

Vitovszki Marcell a kollégiumi elégedettségfelmérő kérdőív haladtáról is beszámol, 

amellyel kapcsolatban a diákbizottsági elnökök konzultálnak az osztályvezetőkkel. 

Továbbá részt vett Felsőoktatási Kollégiumok Országos Szövetsége (FEKOSZ) által 

szervezett vezetőképzőn. 

A tájékoztatóhoz kérdés nem érkezik, az első napirendi pont lezárásra kerül. 

 
2. Elnökségi tagok beszámolója 

 
Vitovszki Marcell javasolja, hogy a beszámolókról a napirendi pont végén egyben 

szavazzon az Elnökség. 

Kasnyik Adrienn elmondja, hogy az alapszabály nagyjából elkészült, a felvételi eljárás 

során beérkezett ímélekre válaszol, kérvényeket érvényesít, valamint Utánpótlásképzés 

(UPK) üléseket tart és szervezi az UPK hétvégét. 

A beszámolóhoz kérdés nem érkezik. 

Nagy Viktor részt vesz az UPK hétvége megszervezésében, előző nap pedig egy 

informális ülésen. Továbbá részt vett a KolHÖK vezetőképzőn és FEKOSZ-on. Salga 

Zoltánnal, az ADK osztályvezetőjével tartja a kapcsolatot, el fog menni az ADK-ba felmérni 

a jelenlegi konditerem helyzetét. Nagy Viktor a Budapesti Egyetemi Atlétikai Clubbal 

(BEAC) tartja a kapcsolatot a kollégiumi napok sportnapjának szervezésével 

kapcsolatban. Felvázolja, milyen nézeteltérések adódtak, és milyen nehézségekbe 

ütköztek a kommunikáció során. Továbbá üzeni, hogy éjszakai sportnap lesz április 25- 

én, amelynek a részvételére buzdítja a tagokat. 

A beszámolóhoz kérdés nem érkezik. 

Sarkadi Réka részt vett a KolHÖK vezetőképzőn, FEKOSZ-on és az előző napi UPK 

ülésen. A Több lett, maradhat! Projekttel foglalkozik, amely április 26-ig tart. Kérdésére, 

hogy mikor lesz kikommunikálva a nyári kollégiummal kapcsolatos hír Vitovszki Marcell 



Budapest, 2018.04.09. 

 

 

 

A beszámolóhoz kérdés nem érkezik. 

Vass Imola jegyzőkönyvírás és a dokumentumok iktatása mellett a KolHÖK 

vezetőképző szervezésébe segített be, valamint a felsőéves kollégiumi felvételi eljárás 

során beérkezett kérvényeket érvényesített. 

A beszámolóhoz kérdés nem érkezik. 

Simon Alexandra KolHÖK vezetőképzőn vett részt, ahol megtartotta élete első felvételi 

tréningjét, majd a Nagytétényi Úti Kollégiumban megtartott tréningen is részt vett és 

segítette Hombolygó Pétert, diákbizottsági elnököt. 

A beszámolóhoz nem érkezik kérdés. 

Hombolygó Péter beszámol a kollégiumi jelentkezési időszakban adódó feladatairól, 

nehézségekről. 

A beszámolóhoz nem érkezik kérdés. 

Szabó Lehel az elkészült jegyzőkönyveket feltöltötte a weboldalra, besegített a 

KolHÖK vezetőképző szervezésébe, valamint elkészítette a pontszámító kalkulátort. 

A beszámolóhoz nem érkezik kérdés. 

A beszámolókat az Elnökség egyhangúlag elfogadja. A második napirendi pont lezárásra 

kerül. 

3. Aktualitások, egyebek 

Megszületett a szlogen az elégedettségi felmérés kérdőívéhez, amely a következő lett: 

Mondd el, nekünk számít! 

 
További hozzászólás nem érkezik, a harmadik napirendi pont lezárásra kerül. 

Vitovszki Marcell 20:42 órakor lezárja az ülést. 
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Vitovszki Marcell Vass Imola 

KolHÖK Elnök KolHÖK Titkár 
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